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Skolebestyrelsesmøde  

21. august 2023 Kl. 17.00 – 19.00 Mødelokale 

på Sjællandsgade  

Dagsorden  

  

  

1.   Godkendelse af referat fra sidst   Godkendt Beslutning  

2.   Nyt fra ledelsen  - Orientering om sygemeldte personaler.   
- Der er 7 skolestartere i specialafdelingen og der er 

generelt positive tilbagemeldinger fra elever og 
lærere omkring opstart af skoleåret.  

- Kristian Stride har overtaget ansvaret for elevrådet. 
Vi forventer, at repræsentanter deltager på det 
næste møde.  

3.   Nyt fra formanden  - Der er samrådsmøde d. 24.8. hvor budgettet for 
2024 blandt andet skal drøftes.  

- Skolernes samråd har lavet et fælles skriv til Børne- 
familieudvalget samt andre i det politiske system. 
Her gøres der opmærksom på skolernes økonomiske 
udfordringer 

4.   Nyt fra indskolingen  SB orienterede: 
- Førskoleforløb blev gennemført før ferien og har 

været udbytterigt for både børn og personale 
- 30 børn er startet i 0. klasse på Sjællandsgade. 

Børnehaveklasselederne samarbejder om en del 
aktiviteter omkring hele årgangen 

- Der har været tekniske udfordringer med Aulas 
”komme – gå” modul 

- Positive tilbagemeldinger omkring ”morgenbogen”, 
hvor eleverne fra kl. 7.50 skal være i klassen og 
arbejde med forskellige opgaver. 

- Der er et godt samarbejde med områdets 
kommunale dagtilbud 

- Muligheden for at etablere et formaliseret 
samarbejde med Valgmenighedens Børnehave 
afsøges løbende 

- Der er lige nu et stillingsopslag i SFO’en, hvor vi søger 
efter en pædagog 

5.   Fælles drøftelse af emner, der 
ønskes på dagsordenen det 
kommende år  

- Ordblindeindsats 
- Frivillig musik 
- Forældresamarbejde på Holtbjerg 
- Makerspace 
- Matematikstøtte/vejledning 
- Faglig vejledning 
- Trivselsteamets arbejde 



- Samarbejde mellem afdelingerne på Holtbjerg og 
Sjællandsgade 

6.   Valgår – plan for det kommende 
valg til skolebestyrelsen forår 
2024  

- Forslag om et initiativ ved skolefesterne. Der laves 
aftaler på det kommende møde 

- Drøftelse af forskellige andre tiltag for at hverve nye 
medlemmer til bestyrelsen 

7.   Gennemgang skrivelse til BFU  - Enkelte rettelser blev tilføjet. 
- Lone sørger for, at den endelige version af brevet 

sendes til formandskabet for Børne- familieudvalget 
samt til skolechefen.  

8.   Valg af leverandør til skolefoto  - Camilla havde undersøgt forskellige muligheder og 
redegjorde for dette 

- Ledelsen arbejder videre med forskellige muligheder 

9.   Eventuelt  - Arbejdsmiljørepræsentanten har gjort opmærksom 
på, at bestyrelsen skal have lavet ordensregler for 
skolen som skal være tilgængelige på skolens 
hjemmeside. Ledelsen laver et udkast til næste møde 

- Forslag om at bestyrelsen løbende bliver præsenteret 
for en ”case” med afsæt i en aktuel situation fra en 
klasse eller lignende 

- Opmærksomhed på, at der har været hærværk på 
flere cykler 

- Forslag om, at der opsættes et skilt ved 
Sjællandsgade, som præsenterer skolen 

- Ledelsen laver et udkast til tekst til skiltet 
- Der arbejdes videre med en model for skoleboden, 

som ikke kræver, at fødevarestyrelsen involveres.  
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